
Notulen Jaarvergadering Vereniging buurtbus De Hoef gehouden op  
27 november 2019 in ‘De Strooppot’ in De Hoef. 

Afwezig met voorkennis: Rudi Koster, Kees Meijer, Guus Rosenboom, Teun Tates, Herman van Veen en 
Ad Wortel. 

Onze gasten: Martin Toebak (Medewerker Productieondersteuning/ Buurtbus Coördinator) van Keolis. Er 
was niemand van Gemeente DRV aanwezig. 

Opening: 
- de voorzitter heet iedereen hartelijk welkom met een speciaal welkom voor Piet 

Slingerland (ere-voorzitter) en zijn vrouw Gini en Martin Toebak die Keolis 
vertegenwoordigde. De nieuwe chauffeurs worden voorgesteld: Henk Mos, Herman 
van Veen, Hugo Schrama, Lisette Taillie, Cees Vos en Ron Hagenbeek (formeel 
ingaande het boekjaar 2020). Hartelijk welkom en veel goede ritten! 

Notulen ALV 2018:  
- Er waren geen op- of aanmerkingen op de notulen van vorig jaar. 

Ingekomen stukken: 
- De secretaris meldt dat er bericht van Keolis is dat de route begin 2020 iets verkort 

gaat worden in Breukelen; het eindpunt zal dan Breukelen Station zijn. Mits de 
aansluiting op lijn 120 naar Markt goed is en de passagiers niet extra daarvoor 
hoeven te betalen. Wordt nog vervolgd.  

- De voorzitter laat weten dat Guus Rosenboom te kennen heeft gegeven om 
meerdere redenen niet op deze laatste ALV aanwezig te willen zijn. 

 Jaarverslag 2017/2018: 
- De secretaris staat stil bij het overlijden van ons oud-bestuurslid Paul Bosman. Wij 

begonnen met het Nieuwjaars-bowlen in Mijdrecht. De winnaars werden verrast met 
leuke prijzen en het was weer een succes! Natuurlijk het 8ste lustrum van de 
vereniging. Wij zijn 18 mei getogen naar FutureLand (2e Maasvlakte) waar wij zowel 
in de expositieruimtes als tijdens de rondvaart veel te weten zijn gekomen van wat 
daar allemaal gebeurt zonder dat er een mens aan te pas komt. Ter afsluiting 
hebben wij genoten van een voortreffelijk diner d.m.v. Life cooking bij Van der Valk 
in Breukelen. Voor de passagiers werd een prijsvraag uitgeschreven: hoeveel 
passagiers zijn er de afgelopen 40 jaren vervoerd door onze bussen. De winnaar 
was een jonge man die regelmatig onze bus neemt van Breukelen Station naar de 
Industrieweg in Mijdrecht. Hij zat er het dichtste bij met 305.760 t.o.v. ruim 
316.000. Met de bus van 15.36 uur werd hij het Raadhuisplein opgereden en werd 
door enkele chauffeurs en wethouder Alberta Schuurs ontvangen. Met een taart, 
bloemen en een cadeaubon is hij gehuldigd. Gerrit Spijker van Keolis wordt bedankt 
voor de financiële bijdrage zodat dit allemaal mogelijk was. En deze avond waar wij 
van 8 chauffeurs op gepaste wijze afscheid gaan nemen vanwege buspensioen. Jan 
Vos heeft ruim 37 jaren onze bus gereden. Enno Steenhuis Geertsema en Koos 
Boortman die een aantal jaren samen de chauffeurs als Dienstleider hebben 
bijgestaan en Enno Steenhuis Geertsema als bestuurslid. 

Financieel overzicht: 
- de penningmeester Daan Wiebus doet verslag. Paul Helvensteijn vertelt dat de 

kascommissie geen bijzonderheden geconstateerd heeft en daarmee zijn de 
financiën goedgekeurd en is de penningmeester decharge verleend. 

Benoeming nieuwe Kascommissie: 
- Paul Helvensteijn en Ton de Graaf. Als reserve heeft Wim den Ouden zich 

beschikbaar gesteld. 



Verkiezing bestuursleden:  
- Daan Wiebus treedt af als Penningmeester en is wel herkiesbaar. Er hebben zich 

geen andere kandidaten binnen de daarvoor gestelde termijn gemeld waarmee  hij  
deze functie voor de komende drie jaren zal voortzetten wat met applaus werd 
bevestigd. 

Informatie lopende concessie:  
- Er is geen nieuws te vertellen. Erik Fritzsche vraagt wanneer de nieuwe concessie 

zal plaatsvinden. Dat is in 2023 dus nog een paar jaren te gaan. 

Werving chauffeurs / dienstrooster:  
- Gerrit de Pater bedankt Jan Spruijt voor al zijn inspanningen om het dienstrooster  

elke 8 weken weer ingevuld te krijgen. Hij wijst er nogmaals op dat indien een 
dienst geruild of overgenomen dient te worden dit zoveel mogelijk zelf geregeld 
dient te worden. In uiterste geval kan hij aan Jan Spruijt teruggegeven worden. Jan 
Spruijt geeft aan dat het goed loopt en hij geen problemen ervaart. Wat betreft het 
aantal chauffeurs gaat het prima. Er worden op korte termijn nog 2 kandidaten 
opgeleid. Men wordt wel geadviseerd om binnen de eigen vriendenkring en of 
vereniging te lobbyen.  

  
Overige buurtbuszaken: 
- Henk Weenink krijgt het woord, bedankt Enno Steenhuis Geertsema en refereert 

aan diverse oplossingen waaronder het ‘mandje’ in de bussen waarin bijna alles zit 
wat meegenomen moet worden bij een buswissel. Sindsdien wordt er weinig 
vergeten. Er wordt weinig ‘gebruik’ gemaakt van de Dienstleiders. Maar laat ze 
weten wanneer er een probleem is o.i.d. De samenwerking met Keolis, voornamelijk 
met Martin Toebak verloopt uitstekend en ook met fam. De Rooi (stalling). Gerrit de 
Pater legt de leden een verzoek van Keolis voor wat men vindt als wij de zaterdag 
met 2 bussen gaan rijden van 9.13 - 17.15 uur. Er zijn slechts 2 chauffeurs die geen 
bezwaar hebben; conclusie er is geen animo voor. Er wordt een vrijwilliger gevraagd 
om samen met Jan Spruijt en zijn vrouw Amparo het komende Nieuwjaars-bowlen 
te organiseren. Jacques Spruit biedt zich aan. Het aantal passagiers het afgelopen 
jaar is weer meer. Het ligt rond de 21.000! 

Afscheid ‘pensionados’ en jubilarissen: 
- Van 8 collega’s (Henk Ceton, Koos Boortman, Hennie Wahlen, Pieter Sipkema, Enno 

Steenhuis Geertsema, Jan Vos, Guus Rosenboom (niet aanwezig) en Arie 
Oostenbrink) hebben wij afscheid genomen met bloemen en een ‘oorkonde’; Joop 
Verkerk werd gehuldigd voor 12 1/2 jaren chauffeur op de Buurtbus met een 
certificaat en bloemen. 

Rondvraag: 
- Pieter Sipkema wijst erop dat er vrijdags markt is in Breukelen. Met het oog op het 

inkorten van het traject is dat mogelijk een probleem voor mensen uit Nieuwer ter 
Aa. 

- Joke Harte heeft ‘s morgens vaak schoolkinderen in de bus die bij de halte net over 
de brug over het Amsterdam-Rijnkanaal uitstappen. Ook vraagt zij om stickers met 
‘verboden te roken’ in de bus te plakken. 

- Ton de Graaf voorziet ook problemen als eindhalte Markt komt te vervallen. Hij geeft 
aan dat de stootbumper van de O-bus krom is. 

- Teun de Rooi meldt dat lampen e.d. worden vervangen. 

Sluiting:  
Gerrit de Pater sluit de vergadering af met iedereen prettige decemberdagen te 
wensen allen hartelijk te bedanken! 



Maj Vriesendorp laat weten dat er mede door sponsoring van het Chocoladehuisje in 
Mijdrecht en de Groentehal in Vinkeveen een attentie klaar staat.


